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Incheiat astazi 27.09.2012 orele 1400, cu ocazia sedintei ordinare a 
Consiliului Local al Municipiului Rm. Sarat. 

Astazi, data de mai sus, prin Dispozitia nr.2024/20.09.2012 a 
primarului municipiului Rm. Sarat, a fost convocata sedinta ordinara a 
Consiliului Local al Municipiului Rm. Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 19 consilieri locali, din 
totalul celor 19 consilieri din componenta Consiliului Local.  
 La sedinta, participa, fara drept de vot dl primar Viorel Holban si d-na  
Dogarescu Daniela, secretarul municipiului. 
 De asemenea, mai participa in calitate de invitati d-na Vagyas Davidoiu 
Manuela – director administratie publica locala, dl. Fortu Macovei - director 
economic, d-ra Horohai Georgiana – consilier juridic, reprezentanti mass – 
media locala. 
 Proiectul ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la 
cunostinta publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin 
intermediul presei locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele 
proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind modificarea statului de functii pentru anul 2012 
al aparatului de specialitate al Primarului municipiului Rm. Sarat ca urmare a 
promovarii intr-un grad profesional superior a unor functionari publici 
2. Proiect de hotarare privind modificarea statului de functii pentru anul 2012 
al Serviciului Public Comunitar Local de Evidenta Persoanelor Rm. Sarat ca 
urmare a promovarii in clasa a functionarilor publici care au absolvit studii de 
nivel superior 
3. Proiect de hotarare privind modificarea statului de functii pentru anul 2012 
al Spitalului Municipal Rm. Sarat  
4. Proiect de hotarare privind aprobarea criteriilor, procedurilor si atributiilor 
specifice pentru ocuparea postului de administrator public 
5. Proiect de hotarare privind actualizarea Statutului la SC ACVATERM SA in 
conformitate cu prevederile OUG 109/2011 privind guvernanta corporatista a 
intreprinderilor publice 
6. Proiect de hotarare privind completarea obiectului de activitate al SC 
ACVATERM SA Rm. Sarat cu codurile CAEN 8129 “Alte activitati de curatenie”, 
8130 “Activitati de intretinere peisagistica” si 9603 “Activitati de pompe 
funebre” 
7. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetara locala prin suplimentarea 
atat a veniturilor cat si a cheltuielilor bugetului local pe anul 2012 
8. Proiect de hotarare privind contractarea unei finantari rambursabile interne 
 in suma de 3.900.000 lei, pe termen de 7 de ani, in vederea realizarii 
proiectului “Reabilitare/modernizare strazi orasenesti si reabilitare retele de 
apa in zona de actiune urbana a Municipiului Rm. Sarat” din cadrul Planului 
Integrat de Dezvoltare Urbana in Municipiul Rm. Sarat  
9.Proiect de hotarare pentru modificarea si completarea HCL 
nr.126/28.06.2012 privind achizitionarea in sistem leasing pe o perioada de 4 
ani de catre SC ACVATERM SA Rm. Sarat a unui autogreder 
10. Proiect de hotarare privind aprobarea asocierii Municipiului Rm. Sarat cu 
Asociatia Olimpia Rm. Sarat 2010 Club Sportiv in vederea sustinerii activitatii 
echipei de fotbal “Olimpia Rm. Sarat 2010” 

 



11. Proiect de hotarare privind completarea Inventarului bunurilor care 
alcatuiesc domeniul privat al municipiului Rm. Sarat 
12. Proiect de hotarare privind retragerea dreptului de folosinta gratuita 
asupra unor terenuri aflate in proprietatea privata a Municipiului Rm. Sarat 
transmis unor tineri beneficiari ai Legii nr.15/2003  
13. Proiect de hotarare privind aprobarea pretului de pornire a licitatiei pentru 
vanzarea prin licitatie publica cu strigare a unor terenuri proprietate privata a 
municipiului Rm. Sarat, situate in municipiul Rm. Sarat, cartier 1 Mai, cu 
respectarea reglementarilor urbanistice stabilite prin PUG, PUD sau PUZ si 
functiunile permise ale zonei 
14. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a unor terenuri 
apartinand domeniului public al Municipiului Rm. Sarat, in vederea amplasarii 
unor suporti pentru sustinerea unor materiale cu caracter publicitar 
15. Proiect de hotarare privind primirea comunei Beceni in calitate de membru 
asociat la  Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara «Buzau 2008»  
16. Alte probleme ale activitatii curente 
 Ordinea de zi a fost suplimentata cu urmatoarele proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind transmiterea in folosinta gratuita catre  SC 
ACVATERM SA Rm.Sarat pe o perioada de 4 ani a unui spatiu in suprafata de 
40,80 mp situat in Rm. Sarat, str. Victoriei nr.95-107 (etaj) 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea fondului de premiere a cuplurilor din 
municipiul Rm. Sarat care au implinit 50 de ani de casatorie in anul 2012 
3. Proiect de hotarare privind numirea unei noi Comisii Locale de Ordine 
Publica la nivelul Municipiului  Rm. Sarat  
 Lucrarile sedintei sunt deschise de care d-na Dogarescu Daniela,  care 
anunta ca sedinta este legal constituita, fiind convocata in termen legal prin 
dispozitia domnului primar, apoi anunta cvorumul sedintei. 

D-na secretar: „Buna ziua domnilor consilieri. Din numarul total de 18 
membri ai Consiliului Local sunt prezenti 18 consilieri.” 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
ordinare din data de 30.08.2012, cu mentiunea ca acesta a fost semnat de 
catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat si 
pe site-ul Primariei Municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Dl Horjea precizeaza ca nu poate vota procesul verbal din data de 
30.08.2012 intrucat acesta nu contine interventiile pe care domnia sa le-a avut 
pe proiectele de hotarare. Arata ca domnia sa cunoaste faptul ca d-na 
Dogarescu a fost in concediu de odihna, dar cine a luat notite nu a consemnat 
interventiile pe proiectele de hotarare. Solicita ca procesul verbal sa fie 
completat. 

Cu 18 voturi pentru si 1 vot impotriva (dl. Horjea), domnii consilieri 
aproba procesul verbal al sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 
30.08.2012, in forma prezentata. 

Se supune aprobarii plenului Consiliului Local procesul verbal al sedintei 
extraordinare din data de 07.09.2012, cu mentiunea ca acesta a fost semnat 
de catre presedintele de sedinta si secretarul municipiului, proces verbal postat 
si pe site-ul Primariei Municipiului Rm. Sarat, judetul Buzau. 

Cu 19 voturi pentru, domnii consilieri aproba procesul verbal al sedintei 
ordinare a Consiliului Local din data de 30.08.2012, in forma prezentata. 

In continuare, d-na Dogarescu Daniela, adreseaza rugamintea  d-lui 
Cirjan Sorin Valentin, presedintele de sedinta sa preia conducerea lucrarilor. 

Dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei: 
„Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra cele 

19 puncte de pe ordinea de zi. 
Cine este pentru aprobarea ordinii de zi?” 



Cu unanimitate de voturi, domnii consilieri aproba ordinea de zi in forma 
suplimentata. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind transmiterea in 
folosinta gratuita catre  SC ACVATERM SA Rm.Sarat pe o perioada de 4 ani a 
unui spatiu in suprafata de 40,80 mp situat in Rm. Sarat, str. Victoriei nr.95-
107 (etaj) 

Dl Horjea precizeaza ca adresa care insoteste proiectul de hotarare nu 
prezinta motivul real pentru care societatea se muta in sediul din centru. 
Domnia sa arata ca in adresa de inaintare trebuia sa se precizeze ca nu s-au 
putut muta in sediul din str. Unirii nr.23A datorita faptului ca bugetul nu 
permite, nu sunt bani sufienti pentru renovare si nu datorita faptului ca nu au 
timp pentru repararea imobilului. Considera ca dl primar va trebui sa-l traga la 
raspundere pe directorul SC ACVATERM SA. 

Dl primar mentioneaza ca din cate stie, intr-adevar banii au fost 
problema. Considera ca este pacat sa se investeasca miliarde in renovarea 
imobilului din str. Unirii nr.23A, cheltuiala nu va fi amortizata. Arata ca in 
adresa s-a omis sa se scrie ca nu sunt resurse financiare suficiente. 

Dl Horjea arata ca nu poate sa nu observe calitatea de observator al 
domnului viceprimar, care a reusit sa-l convinga pe presedintele filialei PRM 
Rm. Sarat sa renunte la contractul de inchiriere. 

Dl Ionescu atrage atentia ca sa se corecteze greseala din art.2 alin.1 din 
proiectul de hotarare, respectiv perioada pentru care se va incheia contractul 
de comodat. 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 18 voturi pentru si 1 abtinere 
(dl. Horjea). 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea fondului 
de premiere a cuplurilor din municipiul Rm. Sarat care au implinit 50 de ani 
de casatorie in anul 2012 

Dl primar arata ca este un gest frumos din partea Consiliului Local sa 
aprobe acest proiect de hotarare, care reprezinta o bucurie pentru cei care au 
implinit 50 de ani de la casatorie. Gestul este frumos si multumeste domnilor 
consilieri pentru votul pe care il vor da, pentru ca este convins ca toti vor vota 
acest proiect de hotarare. Invita toti consilierii in data de 1 octombrie la Casa 
de Cultura unde vor fi premiate cuplurile si va fi si un program artistic. 

Dl viceprimar precizeaza ca este a cincea oara cand se serbeaza Ziua 
pensionarului la Rm. Sarat si a doua oara cand sunt premiati cei care 
implinesc 50 de ani de la casatorie. 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind numirea unei noi 
Comisii Locale de Ordine Publica la nivelul Municipiului  Rm. Sarat  

Dl primar considera ca trebuie sa fie o paritate a reprezenrtantilor 
partidelor politice din Consiliul Local. Considera ca din comisie ar trebui sa 
faca parte un reprezentant PNL, unul PSD si unul de la alt partid politic. 

Dl viceprimar, presedintele sedintei propune da cotul sa fie deschis, sa 
nu se mai voteze pe buletine de vot. 

Se supune la vot si se aproba cu 19 voturi pentru. 
Dl Iuga propune ca reprezentantul PNL sa fie d-na Puscasu. 
Dl Popescu preopune ca reprezentant al PSD sa fie dl. Dicianu. 
Dl viceprimar propune ca celalalt reprezentant sa fie dl Horjea. 



 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea statului 
de functii pentru anul 2012 al aparatului de specialitate al Primarului 
municipiului Rm. Sarat ca urmare a promovarii intr-un grad profesional 
superior a unor functionari publici 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea statului 
de functii pentru anul 2012 al Serviciului Public Comunitar Local de Evidenta 
Persoanelor Rm. Sarat ca urmare a promovarii in clasa a functionarilor publici 
care au absolvit studii de nivel superior 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind modificarea statului 
de functii pentru anul 2012 al Spitalului Municipal Rm. Sarat 
 Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea criteriilor, 
procedurilor si atributiilor specifice pentru ocuparea postului de administrator 
public 

Dl iuga, presedintele comisiei juridice, precizeaza ca proiectul de 
hotarare a fost dezbatut pe larg in cadrul comisiei si a fost aprobat cu 
urmatoarele amendamente: 
- la criterii generale sa se solicite cazierul judiciar care sa prevada ca nu a fost 
condamnat pentru savarsirea unei infractiuni, cu exceptia situatiei in care a 
intervenit reabilitarea 
- la criterii specifice – sa aiba abilitate de deplasare, numirea in functie se va 
face pe perioada determinata prin semnarea unui contract de management, 
indeplinirea altor atributii stabilite de primar, stipulate in contractul de 
management 

Dl primar arata ca acest post va fi ocupat de o persoana care va lucra in 
permanenta cu domnia sa. Aceste criterii au fost elaborate impreuna cu 
personalul din aparatul de specialitate si sunt complete din sau de vedere. 

Dl viceprimar precizeaza ca sunt proceduri care trebuie urmate. 
D-ra Horohai mentioneaza ca in conformitate cu prevederile HG nr. 

286/2011 pentru aprobarea Regulamentului-cadru privind stabilirea 
principiilor generale de ocupare a unui post vacant sau temporar vacant 
corespunzator functiilor contractuale si a criteriilor de promovare in grade sau 
trepte profesionale imediat superioare a personalului contractual din sectorul 
bugetar platit din fonduri publice, persoanele care se inscriu la concurs sunt 
obligate sa prezinte cazierul judiciar 

Dl Iuga precizeaza ca in cadrul comisiei juridice, PNL a propus 
urmatoarele amendamente pentru proiectul de hotarare: 
- sa prezinte cazier judiciar care sa prevada ca nu a fost condamnat pentru 
savarsirea unei infractiuni, cu exceptia situatiei in care a intervenit reabilitarea 
- sa fie scoase ultimele 3 criterii specifice 
- numirea se va face pe o perioada determinata, prin semnarea unui contract 
de management 
- sa primeasca alte atributii, stabilite de primar prin contractul de management 



 Dl Horjea intreaba primarul daca va delega administratorului public 
calitatea de ordonator de credite. 

Dl primar raspunde ca nu va delega aceasta atributie. 
 D-na Negru arata ca domnia sa considera ca administratorul public 
trebuie sa aibă studii superioade de lunga durata economice, administratie 
publica sau juridice, sa aibă cunostinte avansate de operare PC, sa cunoasca o 
limba straina de circulatie internationala. 
 Dl viceprimar precizeaza ca se da posibilitatea sa participe cat mai multe 
persoane la concurs. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri cu amendamentele consilierilor PNL si 
adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind actualizarea 
Statutului la SC ACVATERM SA in conformitate cu prevederile OUG 109/2011 
privind guvernanta corporatista a intreprinderilor publice 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind completarea 
obiectului de activitate al SC ACVATERM SA Rm. Sarat cu codurile CAEN 8129 
“Alte activitati de curatenie”, 8130 “Activitati de intretinere peisagistica” si 
9603 “Activitati de pompe funebre” 

Dl Horjea precizeaza ca si de aceasta data adresa ACVATERM este 
lacunara. Trebuia sa cuprinda mai multe detalii. Domnia sa arata ca dl. 
Florian s-a interesat pe internet ce presupun codurile CAEN. Mai arata ca l-a 
intrebat pe directorul societatii daca completarea obiectului de activitate a fost 
discutata in consiliul de administratie si acesta i-a spus ca s-a discutat, insa 
atunci cand i-a cerut sa aduca procesul verbal al consiliului de administratie dl 
director a spus ca nu-l are. Asta inseamna ca nu s-a discutat in consiliul de 
administratie si dl director a mintit. Considera ca dl director trebuie invatat sa 
munceasca cu simt de raspundere. 

Dl viceprimar mentioneaza ca directorul societatii are datoria sa sa caute 
noi obiecte de activitate pentru ca societatea sa poata merge mai departe. 
Trebuie sa caute noi oportunitati pentru aceasta. 

Dl Florian arata ca intr-adevar s-a documentat pe internet ce presupun 
obiectele de activitate prezentate, insa dl Ciobota a fost prezent la sedinta 
comisiei din care domnia sa face parte si a dat toate explicatiile pe larg. 
Considera ca trebuie incurajat ca societatea sa aiba si alte obiecte de 
activitatecare sa aduca bani la bugetul local 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind rectificarea bugetara 
locala prin suplimentarea atat a veniturilor cat si a cheltuielilor bugetului local 
pe anul 2012 

Dl Horjea roaga pe dl director Fortu sa spuna unde merge suma de 
14.922 lei din proiectia locala 

Dl Fortu precizeaza ca aceasta merge la Politia Locala pentru plata unei 
sentinte. 

Dl Horjea arata ca acesta suma ar fi trebuit platita de directorul Politiei 
Locale si nu din bugetul institutiei. 

Dl Popescu precizeaza ca asa cum au fost alocate sume pentru cuplurile 
care au implinit 50 de ani de la casatorie, ar trebui alocate sume si pentru 
finalizarea Catedralei, constructie aflata chiar langa Primarie. 



Dl primar mentioneaza ca acesta rectificare bugetara se face doar pe 
hartie, pentru a putea functiona serviciile. Nu sunt cheltuieli in plus fata de 
cele prevazute. Considera ca dl popescu are mare dreptate cand spune ca ar 
trebui sa se aloce sume si pentru finalizarea Caterdralei, insa nu sunt bani. 
Promite ca in viitor va tine cont si de aceasta propunere. Totusi aceasta a fost 
ajutata cat s-a putut, spre exemplu iarna i-au fost platite utilitatile. 

Dl Manzala precizeaza ca rectificarea bugetara s-a referit doar la alocarea 
sumelor pentru persoanele cu handicap si pentru stingerea arieratelor. 

D-na Puscasu arata ca serbarea Zilei Pensionarului trebuie interpretata 
sa cum trebuie. 1 octombrie este ziua Internationala a Pensionariloe si este 
frumos ca si noi sa o serbam, mai asle ca acum a devenit traditie si oamenii vin 
mereu si intreaba. Domnia sa nu vrea sa se renunte la acest obicei. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind contractarea unei 
finantari rambursabile interne in suma de 3.900.000 lei, pe termen de 7 de 
ani, in vederea realizarii proiectului “Reabilitare/modernizare strazi orasenesti 
si reabilitare retele de apa in zona de actiune urbana a Municipiului Rm. 
Sarat” din cadrul Planului Integrat de Dezvoltare Urbana in Municipiul Rm. 
Sarat. 

Dl primar arata ca a mai fost aprobat intr-o alta varianta. Au fost doua 
postari pe SEAP insa nu a venit la licitatie nimeni. Nicio banca nu este de acor 
sa acorde credit pe 15-20 de ani. Precizeaza ca a  a vorbil la mia multe banci si 
acestea sunt de acord cu credite doar pe maxim 7 ani. Mai arata ca nu se poate 
merge mai departe fara acesti bani. Pana la finalizarea asfaltarilor strazilor, 
acesti bani vor fi rulati pe acest proiect. 

Dl Horjea mentioneaza ca avem nevoie de bani, insa sa nu uitam ca 
Primaria a mai facut doua credite. Intreaba daca nu cumva gradul de 
indatorare nu este prea mare. Considera ca este foarte dificil sa se mentina 
ritmul cu aceste datorii. 

Dl primar arata ca este un credit furnizor, banii vor merge catre furnizori 
si anii 2013 si 2014 vor fi ani foarte grei din punct de vedere financiar. Va 
trebui sa ne descurcam doar cu ce vom primi de la Consilul Judetean. 

Dl viceprimar mentioneaza ca aceste credite nu vor suplimenta taxele si 
impozitele locale. 

Dl Manzala arata ca legea finantelor publice permite ca imprumutul sa 
fie pana la 30% din veniturile proprii. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare pentru modificarea si 
completarea HCL nr.126/28.06.2012 privind achizitionarea in sistem leasing 
pe o perioada de 4 ani de catre SC ACVATERM SA Rm. Sarat a unui autogreder 

Dl primar precizeaza ca acest proiect de hotarare a mai fost votat de trei 
ori pana acum. S-a facut licitatia, o societate sin Grecia a castigat-o, insa cand 
au aparut problemele financiare la greci, societatea nu a mai semnat 
contractul. Mentioneaza ca avem nevoie neaparat de acest utilaj. 

Dl Horjea mentioneaza ca este a treia oara cand se voteaza acest proiect 
de hotarare. Considera ca si aceasta adresa trebuia sa fie mai explicita. 
Observa ca cele mai multe din atributiile ADP-ului trec la ACVATERM si se 
intreaba daca nu cumva ADP-ul va raman fara obiect de activitate. 

Dl primar arata ca ADP-ul nu putea finanta acesta investitie. 
ACVATERM-ul o va achizitiona si o va da in comodat la ADP. 



Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea asocierii 
Municipiului Rm. Sarat cu Asociatia Olimpia Rm. Sarat 2010 Club Sportiv in 
vederea sustinerii activitatii echipei de fotbal “Olimpia Rm. Sarat 2010” 

Dl Iuga precizeaza ca proiectul de hotarare a fost avizat favorabil de 
comisia juridica, cu urmatoarele amendamente: 

Sumele vor fi alocate, asa cum a fost solicitat in cererea inaintata de 
catre “Olimpia Rm. Sarat 2010” pentru urmatoarele cheltuieli: 

- arbitraj 
- hrana 
- deplasare 
- asistenta medicala 
- medicamente  

Art.3 lit.a din Acordul de asociere sa se completeze astfel: „sa utilizeze 
sumele alocate de Consiliul Local Rm. Sarat exclusiv pentru finantarea 
cheltuielilor aferente activitatilor echipei de fotbal din municipiul Rm. Sarat, 
asa cum au fost mentionate la art.4 lit.b. Suma alocata se va face prin bugetul 
local in limita resurselor existente.” 

Dl Horjea atrage atentia domnului Iuga asupra faptului ca nu a precizat 
in cadrul comisiei domnia sa nu a fost de acord cu niciun amendament din 
cele propuse de consilierii PNL.  

 Dl primar precizeaza ca legislatia nu mai permite ca sa se investeasca 
sume mari de bani in echipa de fotbal. Multumeste oamenilor de afaceri din 
Rm. Sarat care participa la aceste cheltuieli. Aceasta suma nu acopera 
necesarul de cheltuieli, s-ar putea ca in iarna sa se mai renunte la anumiti 
jucatori, sa se joace cu juniori. 

Dl Horjea mentioneaza ca trebuia sa se verifice activitatea cenzorilor. 
Consiliul Local are obligatia ca prin aparatul de specialitate al primarului sa 
urmareasca activitatea comisiei de cenzori, care va trebui sa faca informari 
periodice ale Consiliului Local si sa justifice cheltuielile. 

Dl primar mentioneaza ca a discutat cu presedintele acestei asociatii. Se 
va incerca sa se achite sume saptamana, dar doar dupa ce se justifica sumele 
acheltuite. 

Dl viceprimar  arata ca este necesar ca orasul sa aiba o echipa de fotbal, 
dar datorita schimbarii legislatiei se fac artificii pentru sustinerea acesteia. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind completarea 
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Rm. 
Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind retragerea dreptului 
de folosinta gratuita asupra unor terenuri aflate in proprietatea privata a 
Municipiului Rm. Sarat transmis unor tineri beneficiari ai Legii nr.15/2003 

Dl viceprimar precizeaza ca s-a facut un inventar al acestor terenuri, a 
fost o munca de cateva luni de zile si abia acum s-a putut face lumina. Intr-o 
sedinta viitoare este bine ca aceste terenuri sa fie atribuite altor persoane. 

Dl Horjea arata ca este al doilea proiect de hotarare de acest fel in 
interval de doua luni. Domnia sa cere sa se caute o cale astfel incat acesti 
oameni sa fie ajutati, sa le acordam clementa. 



Dl viceprimar mentioneaza ca cei care au avut aceste terenuri nu au 
respectat dispozitiile legale privind emiterea autorizatiilor de constructii. 

Dl. Grigoras precizeaza ca pe strada Baiculescu se afla un teren pe care 
se cresc porci, magari. 

Dl viceprimar arata ca acolo unde terenul este liber de sarcini se va 
recupera terenul. 

Dl Grigoras mentioneaza ca de 10 ani nu s-a facut nimic. Nimeni nu a 
luat nicio masura. 

Dl primar arat ca la dezordinea pe care a gasit-o acum patru ani ar 
trebui inca cel putin 10 ani de mandat pentru ca lucrurile sa fie puse in 
ordine.La caeste situatii se munceste de 2-3 ani. In Rm. Sarat avem mari 
probleme cu actele la case datorita Legii nr.50/1991. Contractele ar trebui sa 
contina clauze care sa prevada ca beneficiarii sunt obligati sa obtina 
autorizatia de construire in cel mult 1 an de la incheierea contractului. Acestea 
nu au fost urmarite. Avem situatii in care nu se poate face nimic. 

D-na Beldie considera ca se poate acorda clementa intr-o situatie limita 
doar acolo unde legea permite. Cei care conduc si decid trebuie sa respecte 
prevederile legale. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea pretului de 
pornire a licitatiei pentru vanzarea prin licitatie publica cu strigare a unor 
terenuri proprietate privata a municipiului Rm. Sarat, situate in municipiul 
Rm. Sarat, cartier 1 Mai, cu respectarea reglementarilor urbanistice stabilite 
prin PUG, PUD sau PUZ si functiunile permise ale zonei 

Dl viceprimar precizeaza ca cei care au contracte de concesiune pot 
cumpara aceste terenuri. 

Dl Florian arata ca ar trebui explicata ratiunea exacta a acestor proiecte 
de hotarare. Oamenii nu sunt in cunostinta de cauza. Mai arat ca domnia sa a 
fost in cartierul 1 Mai si oamenii sunt dezorientati. Unii nu vor sa cumpere, 
acestia considera ca dupa expirarea celor 25 de ani de contract vor deveni 
proprietarii terenurilor. 

Dl Horjea mentioneaza ca dl Florian trebuia sa explice oamenilor ce 
inseamna promovarea acestui proiect de hotarare. 

Dl Manzala precizeaza ca cei care au constructii pe terenuri concesionate 
pot cumpara terenul in baza unui raport de evaluare. Aici este vorba despre 
terenurile libere. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind inchirierea prin 
licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului public al Municipiului 
Rm. Sarat, in vederea amplasarii unor suporti pentru sustinerea unor 
materiale cu caracter publicitar 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei supune 
discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind primirea comunei 
Beceni in calitate de membru asociat la  Asociatia de Dezvoltare 
Intercomunitara «Buzau 2008»  

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 19 voturi pentru. 

 



Se trece la discutarea ultimului punct al ordinii de zi Alte probleme ale 
activitatii curente. 

D-na Popescu Mihaela, director al Serviciului Public de Asistenta Sociala 
Rm. Sarat prezinta Consiliului Local raportul privind activitatea desfasurata de 
catre asistentii personali din Municipiul Rm. Sarat, in semestrul I al anului 
2012. 

Dl Manzala intreaba daca acum ajung banii pentru plata salariilor 
persoanelor cu handicap. 

Dl viceprimar raspunde ca anul acesta a fost mult mai bun, nu au fost 
intarzieri cu plata salariilor decat de 1 luna. 

D-na Vasile precizeaza ca Spitalul Municipal nu a primit pana acum nici 
un ajutor financiar din partea Consilului Local desi sunt unitate subordonata. 
A constatat ca la aceasta rectificare Spitalul nu a fost luat in calcul. Solicita 
implicarea mai mare a Consiliului Local in urmatoarele luni de iarna. Ar putea 
ajuta macar la plata utlitatilor. 

Dl viceprimar mentioneaza ca este adevarat ca in niciun an Spitalul 
Municipal nu a beneficiat de sume de la Consiliul Local si intreaba directorul 
economic cu poate ajuta Spitalul. 

Dl. Fortu precizeaza ca pana acum Spitalul nu a inregistrat datorii, iar 
Consiliul Local nu poate plati furnizorii de medicamente, Casa de Asigurari de 
Sanatate nu recunoaste arieratele mai mari de 30 de zile, ca sa se poata face 
ceva artificii. Vom studia problema si vom incerca sa-i ajutam. 

D-na Vasile arata ca pana acum Spitalul nu a avut datorii, dar in viitor 
sigur vor fi probleme, avand in vedere bugetul institutiei. Domnia sa mai arata 
ca Primaria se poate implica spre exemplu in mutarea Sectiei de Boli 
Infectioase in cladirea Spitalului. Pot ajuta la renovarea si amenajarea 
spatiului. 

Dl viceprimar mentioneaza ca utilitatile pe timpul iernii vor costa peste 1 
md de lei/luna in timpul iernii. Felicita echipa de conducere a Spitalului 
pentru managementul institutiei. In ceea ce priveste mutarea Sectiei de boli 
Infectioase in spital, solicita ca sa se faca o estimare a cheltuielilor si Primaria 
va ajuta financiar. 

D-na Beldie precizeaza ca s-a discutat despre montarea de camere de 
luat vederi in prezjma institutiilor. Arata ca in curtea gradinitei la care este 
educatoare se intra in mod frecvent, s-a spart lacatul de la curtea interioara 
unde se afla centrala. Nu exista paza de nici un fel, s-a taiat gardul in spatele 
gradinitei. Asa cum la scoli exista paza, sa se monitorizeze si gradinitele. 

Dl viceprimar arata ca cunoaste aceasta problema, insa nu sunt 
suficienti politist comunitari. Considera ca se ajunge aici si datorita lipsei de 
implicatie a parintilor in educarea copiilor. 

D-na Beldie mentioneaza ca educatia nu se face cu cel impatimit a face 
rau. Pe acestia trebuie sa ii constrangem intr-un fel. 

Dl viceprimar precizeaza ca sistemul de monitorizare va exista, dar dupa 
finalizarea asfaltarii strazilor. 

D-na Beldie apreciaza ceea ce se face pentru cuplurile care au implinit 
50 de ani de casatorie, insa considera ca i-ar placea sa existe si o initiativa prin 
care cei care fac ceva pentru comunitate sunt rasplatiti, apreciati, nu neaparat 
in bani.Ar fi o initiatiava frumoasa sa fie omagiati cat sunt in viata, pentru 
activitatea depusa indiferent in ce domeniu de activitate. 

Dl viceprimar precizeaza ca doamna consilier ar putea initia un proiect 
de hotarare in acest sens. 

D-na Puscasu aduce in atentia domnilor consilieri cazul unui copil de 10 
luni din Rm. Sarat care are nevoie de 6000 de euro pentru o operatie la ochi. 
Solicita domnilor consilieri sa participe cu cat pot pentru a ajuta acest copil sa 
se opereze. 



Dl viceprimar arata ca domnia sa cunoaste cazul, va deschide lista si 
roaga toti consilierii sa participe financiar. 

Dl Neata solicita acordarea unui sediu pentru partidul din care domnia 
sa face parte. 

Dl viceprimar precizeaza ca problema va trebui rezolvata. Nu au mai fost 
acordate spatii cu aceasta destinatie in ultimul timp. Daca ACVATERM isi va 
rezolva situatia, in spatiul ramas liber se pot amenaja sedii ale partidelor 
politice. 

Dl Horjea arata ca in cladirea din spatele Primariei are sediul Partidul 
Forta Civica, desi acestuia nu i-a fost atribuit acest spatiu de catre Consilul 
Local asa cum prevede legislatia. 

Dl viceprimar mentioneaza ca acest partid functioneaza acolo provizoriu. 
Dl Horjea precizeaza ca are mai multe probleme de ridicat: 

1. in mandatul trecut au fost acordate locuinte pentru medicii tineri care au 
ajuns in Rm. Sarat. Prezinta cazul d-nei doctor Popa Luminita, care este venita 
de la Cluj si are nevoie de o locuinta pentru ca sa-si aduca familia aici. Solicita 
sa se gaseasca o solutie pentru acest medic. 
2. atrage atentia asupra faptului ca d-na Blaj, angajata institutiei noastre are o 
atitunine recalcitranta fata de contribuabili. Au fost facute mai multe sesizari, 
domnia sa a incercat sa rezolve problema, inasa d-na Blaj i-a vorbit foarte urat, 
motiv pentru care solicita conducerii institutiei sa ia masuri. Va discuta 
aceasta problema personal cu domnul primar deoarece are inregistrari care 
demonstraza ceea ce domnia sa sustine. 
3. revine asupra problemei iluminarii podului de la CAM, pana in fata Fabricii 
de Tigarete. Arata ca a fost martorul unor evenimente deosebite in acea zona, 
unde infractorii profita ca este intuneric. Solicita inca o data sa se ia masuri. 
4. sa se faca ceva cu cainii vagabonzi, care se inmultesc pe zi ce trece. 
 Dl viceprimar arata ca va veni cu o propunere concreta in acest sens. Se 
va incerca sa se dea spre adoptie catre cetateni cat mai multi caini. In Rm. 
Sarat sunt la acest moment peste 1.000 de caini fara stapan si 7.000 de 
locuinte. 

Dl Grigoras precizeaza ca ar trebui s se procedeze ca in orasele mari, 
respectiv cei care adopta un caine sa fie urmariti daca au grija de acestia. 

Dl vicerimar propune sa se stabileasca o si in care sa se intalneasca cate 
un reprezentant al partidelor politice din Consiliul Local pentru aceasta 
problema. Eventual sa se elaboreze o strategie care sa fie supusa dezbaterii 
publice. Propune ca intalnirea sa se faca saptamana urmatoare, respectiv 
miercuri 3 octombrie la ora 14-15. 

Dl Iuga arata ca referitor la aceasta problema exista aprobat de Consiliul 
Local un regulament care nu se aplica. 

In incheiere, dl consilier Cirjan Sorin, presedintele sedintei, declara 
inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces – verbal, in 2 (doua) 
exemplare, spre cele legale. 

 
 
   Presedintele sedintei,   
Prof. Cirjan Sorin Valentin                                    Secretarul  

                                                                            Municipiului Rm. Sarat                               
                                                                             Jr. Dogarescu Daniela 


